
Protokół 

z V sesji Rady Seniorów  Gminy Wyszków 

z 27 sierpnia 2019r 
 

Obrady otworzył Przewodniczący Czesław Lach, przedstawił porządek obrad na który składają się 

tematy: 

1. Organizacja Białej Niedzieli 

2. Przygotowanie tematów do spotkania z sołtysami i przewodniczącymi rad osiedli. 

Zaproponowany porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

1. Maria Jechna – dobrym pomysłem było przygotowanie stoiska Rady Seniorów na Gminnych 

Dożynkach.  Zostało rozdanych bardzo dużo ulotek promujących Białą Niedzielę, jak też sama 

rada zaznaczyła w sposób pozytywny swoja działalność.  W przyszłości powinniśmy zawsze 

wykorzystywać takie okazje do promowania działań rady. 

Lidia Stępkowska przygotowała wstępny harmonogram prac organizacyjnych, które należy 

wykonać. Należy do wykonania zadań dopisać konkretne nazwiska członków rady. Po 

uzupełnieniu harmonogram stanowi załącznik do protokołu. 

Poinformowała zebranych, że jest potwierdzenie 6 lekarzy,3 pielęgniarek,4 terapeutów,          

3 firm o ich udziale w Białej Niedzieli na zasadzie wolontariatu.  Można będzie uzyskać 

doraźną poradę lekarską, zostaną wykonane badania: mierzenie ciśnienia, mierzenie 

poziomu cukru we krwi, cholesterolu, EKG serca, można skorzystać z porady diabetologa,  

rehabilitanta i masażystki, dietetyka, terapeuty od uzależnień, otrzymać dokumenty 

zgłoszeniowe na turnusy w Dziennym Domu Opieki Medycznej AKACJA. 

Całe miasteczko medyczne będzie zlokalizowane na Placu Miejskim, w białych namiotach, 

oznaczone specjalnymi szyldami z nazwiskiem lekarzy i terapeutów, wyposażenie  to stoliki      

i krzesła, płyny dezynfekcyjne do rąk, ręczniki papierowe i kosze na śmieci. Każdy lekarz 

będzie miał oddzielny namiot.  W promocji zostaną wykorzystane ulotki, plakaty, informacje 

w lokalnej prasie i na stronach internetowych. Będzie nagłośnienie i scena, będą 

przeprowadzane konkursy o tematyce zdrowotnej, będziemy uczestników częstować 

jabłkami. 

Czesław Lach zaproponował żeby zaprosić delegację Rady Seniorów z Garwolina na Białą 

Niedzielę. Ustalono, że charakter akcji nie pozwoli na zajęcie się gośćmi i zaproszenie 

pozostawiono do ewentualnego zrealizowania podczas święta seniora. 

 

2. Współpraca z sołectwami i radami osiedli: 

Maria Jechna – ten temat był proponowany w poprzedniej kadencji , mimo wielu propozycji 

współpracy ze strony rady nie było zainteresowania i zaangażowania .  

Czesław Lach – temat jest bardzo skomplikowany, ponieważ rada seniorów nie ma mocy 

decyzyjnej, nie dysponuje żadnymi środkami finansowymi i w zawiązku z tym oprócz 

zaproszenia na organizowane dla społeczeństwa imprezy nie może nic innego zaproponować. 

Należy z tego tematu zrezygnować. Zacznijmy współpracę i integrację od rady seniorów, 

proponuję, aby w 2020roku wyjazd na ogólnopolską paradę seniorów przygotować w 



szerszym zakresie, żebyśmy podkreślili naszą obecność i wspólnotę biorą przykład z innych 

grup z Polski. Rada seniorów powinna popracować nad integracją środowiska. 

Danuta Sosnowska- wróćmy do tematu po 15 września, pomyślmy nad organizacją w ramach 

święta seniora wyjazdowej konferencji dla seniorów, połączonej z wykładem i wspólną 

kolacją. Na spotkanie zaprosić delegacje ze wszystkich grup senioralnych np. do Kamieńczyka 

lub świetlicy w Leszczydole.  

 

Lidia Stępkowska poprosiła aby na następnej sesji omówić temat aktywności członków rady  i 

przeanalizować realizacje planu pracy. 

Ustalono termin następnej sesji na 8 października 2019r. 

 

Protokołowała                                                                                    Przewodniczący Rady 

Lidia Stępkowska                                                                                     Czesław Lach 

 

 


